



Metropolitan European Transport Limited

MET Deutschland GmbH
Formerstrasse 47
40878 Ratingen
Deutschland

Press release : Pressemitteilung

9 June 2014

Buyout by DGIW Omnibus Company of the interest of Marwyn Management Partners

Further to the interim management statement issued by MMP on 16 May 2014, Marwyn Management Partners PLC ("MMP") announces that the group has entered into a Transaction Agreement with DGIW Omnibus Company Limited and the senior management team of MET in relation to the sale of MET. The Agreement, which is conditional upon receipt of a number of consents, provides for the sale of MET for a nominal initial consideration and an earn-out of up to Euro 3.25 million based on receipt of additional investment into and any proceeds from material disposals by the MET group in the 24 month period from completion. Payment of the deferred consideration, if earned, will be guaranteed by MET's senior management team. In addition, MMP's subsidiary has agreed to provide a 24 months Euro 400,000 vendor loan to provide working capital for MET.

Commenting on the disposal, Mark Kirkland said, "This deal completes our involvement with MET and we look forward to focussing on the development of the rest of the MMP group."

NOTE that subsequent to this announcement, DGIW Omnibus was renamed Movell – the Bus Company Ltd.

ENDS



Metropolitan European Transport Limited

MET Deutschland GmbH
Formerstrasse 47
40878 Ratingen
Deutschland

Press release : Pressemitteilung

9 Juni 2014

Übernahme der Anteile von Marwyn Management Partners durch DGIW Omnibus Company

Bezugnehmend auf die Zwischenmitteilung der MMP-Geschäftsführung vom 16. Mai 2014 gibt Marwyn Management Partners PLC („MMP“) bekannt, dass die Gruppe eine Transaktionsvereinbarung mit DGIW Omnibus Company Limited und der MET-Geschäftsführung über den Verkauf von MET geschlossen hat. Vorbehaltlich noch ausstehender Zustimmungen sieht die Vereinbarung den Verkauf von MET für einen nominalen Anfangskaufpreis und einen Earn-Out von bis zu 3,25 Mio. Euro vor, basierend auf dem Erhalt zusätzlicher Investitionen in und etwaiger Erlöse aus wesentlichen Veräußerungen durch die MET-Gruppe im 24-Monatszeitraum ab Abschluss. Die spätere Kaufpreiszahlung, sofern erzielt, wird durch die MET-Geschäftsführung garantiert. Außerdem hat die MMP-Tochter zugestimmt, ein Verkäuferdarlehen über 24 Monate in Höhe von 400.000 Euro als Arbeitskapital für MET bereitzustellen.

Zu dem Verkauf äußerte sich Mark Kirkland wie folgt: „Diese Vereinbarung beschließt unsere Beteiligung an MET, und wir freuen uns darauf, unsere Anstrengungen nun auf die Entwicklung des Rests der MMP-Gruppe zu konzentrieren.“

ZUR BEACHTUNG: Nach dieser Ankündigung wurde DGIW Omnibus in Movell – Bus Company Ltd umbenannt.

ENDE



Metropolitan European Transport Limited

MET Deutschland GmbH
Formerstrasse 47
40878 Ratingen
Deutschland

Press release : Pressemitteilung

Enquiries : Anfragen

Marwyn Management Partners plc
+ 44 (0) 207 004 2700
Mark Watts
Mark Kirkland

WH Ireland Limited
+44 (0) 207 220 1666
Adrian Hadden
Nick Field